
Protok6l Nr 57/16
pos iedzen ia Zarzqdu Powiatu M i riskiego

w dniu 4 lipca 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli :

Starosta - Antoni JanTarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki

czlonkowie Zarzadu: Marek Pachnik
t-ukasz Bogucki
Piotr Wieczorek

oraz; Danuta Strejczyk - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emila Piotrkowicz- nacz. Wvdziatu Oswiatv i Promocii

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcre posiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad
3. Informacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzednieqo posiedzenia
4. Podjqcie uchwaly w sprawie odwolania ze stanowiska dyrektora Zespolu Szkol

Agrotechnicznych w Mirisku Mazowieckim.
5. Podjqcie uchwaiy w sprawie powierzenia pelnienia obowiqzkow dyrektora Zespotu

Szkol Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim,
6. Sprawy oswiatowe.
7. Sprawy ro2ne.
8 Przyjqcie protokolu posiedzenia w dniu 20 czewca i 27 czewca 2oi6 r.
I Zamkniqcieposiedzenia.

Ad. 1

Starosta - Antoni JanTarczVnski otworzyt posiedzenie.

Ad.2
Starosta przedstawit porzqdek posiedzenia, do ktorego Wicestarosta poprosil o

wprowadzenie pkt - 4 Podjgcie uchwaly w sprawie odwolania ze stanowiska dyrektora
Zespolu Szkot Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim oraz pkt - 5 Podjgcie
uchwaiy w sprawie powierzenia pelnienia obowiqzkow dyrektora Zespotu Szkot
Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim. Z wprowadzonymi z'mianami porzqdek
zostat p rzyjqty jed nogtosn ie,

Ad. 3

Starosta - Antoni Jan Tarczynski poinformowat o nastgpujqcych sprawach:
- uczestniczyl w spotkaniu z dyr, SPZOZ w Mirisku Maz., ktory odbyl spotkanie w NFZ,
w sprawie kontraktowania uslug. Do konca I kwarlalu przyszlego roku kontraktowanie
bqdzie najprawdopodobniej w takiej formule, w jakiej funkcjonuje obecnie. Z
uzyskanych informacji wiemy, 2e rozwaZana jest mozliwo6c zmiany warlo6ci za punkt
je6li chodzi o kontrakty, na spotkaniu poruszana byla rowniez kwestia nadwykonah
i ptacenia za nadwvkonania.



- uczestniczYl w spotkaniu dotyczqcym regulacji stanu prawnego drog powiatowych,
obecnie czekamy na kilka decyzji Wojewody Mazowieckiego-w tym zakresie, bez
uregulowania tych kwestii nie mozna prowadzic prac projektowych pod przyszroroczne
inwestycje.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki poinformowal o nastqpujqcych sprawach:
- odbyto sig spotkanie z dyrektorami jednostek oswiatowych, na ktorym omowiono
rekrutacjq,
- odbyto siq spotkanie ze zwiqzkami zawodowymi ZNp, ,,solidarnosc',, spotkanie
mialo ocenic to, co siq zadzialo w.roku 201512016 oraziakdzialac w roku szkolnvm
2016t2017,
- odbyta siq pieruusza rozprawa w sqdzie w Lublinie dotyczqca wielkosci wyptaty dla
firmy Collect Consulting, nie uzyskalismy porozumienia, potwierdzone zostato
stanowisko Zarzqdu Powiatu co do kwoty, jakq Powiat moze zaplacic, kolejna
rozprawawYznaczona zostala na dzien 30 listopadabr, Przekazalismy firmie Collect
consulting informacjq, ze jezeli firma chce zawrzec ugodg io prosimy o
poinformowanie na piSmie o warunkach przed kolejnq rczpawq,

Ad.4

Wicestarosta przedstawil projekt uchwaly w sprawie odwolania ze stanowiska
Dyrektora Zespolu Szkol Agrotechnicznych w Mirisku Mazowieckim. Wicestarosta
odczytal uzasadnienie odwolania dyrektora ZSA w Minsku Mazowieckim.

Kolejno Wicestarosta poinformowal, ze dostal informacjq , 2e w trakcie ostatniei
Rady Pedagogicznej ZSA w hotelu, w ktorym przebywali, doszlo do incydentu i musiala
intenryeniowac policja za zaklocanie porzqdku. Zwr6cono siq z pismem do dyr. ZSA
o wyjasnienie w zwiqzku z zaistnialq sytuacjq: gdzie odbyta siq Rada Pedagogiczna,
co siq wydarzylo oraz z jakich srodkow zostalo sfinansowane posiedzenie, Dyrektor
poinformowala, 2e ostatnie wyjazdowe posiedzenie Rady Pedagogicznej nie
wygenerowato kosztow wymagajqcych pokrycia z budzetu szkoly lub Srodkow
wygenerowanych przezZSAz innych 2rodel. Posiedzenie odbylo sig w czasie wyjazdu
integracyjnego o charakterze rekreacyjno - turystycznym, ktory miai miejsce w dniach
24 - 26 czerwca w Mrqgowie. Dyrektor poinformowata, ze sposob dziatania Rady
Pedagogicznej okreslono w Statucie zSA oraz Regulaminie pracy Rady
Pedagogicznej ZSA w Mifisku Mazowieckim. Wicestarosta powiedzial, Ze nie
uzyskano odpowiedzi na zadane pytania. Odpowied 2 Pani dyrektor jest wymijajqca.

Starosta - Antoni JanTarczynski powiedzial, ze pisemnie zwrocono siq do p,
dyrektor o przybycie na posiedzenie Zarzqdu. Dyrektor przekazala informacjg,
2e w zwiqzku urlopem nie moze uczestniczyc w posiedzeniu.

Starosta, zadal pytanie Naczelnikowi Wydzialu Oswiaty i Promoqi czy wiemy
coS o urlopie Panie dyrektor.
P. Bogucki zapylal, kto zatwierdza urlop P, dyrektor ZSA?
Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji powiedziala,2e sq wakacje i nikt nie zatwierdza
urlopu ani nauczycielom ani dyrektorom,
Starosta, zadal pytanie czy otrzymalismy informacjq o tym Ze P, dyrektor jest na
u rlopie?
Naczelnik Wydziaiu Oswiaty i Promocji, ze nie ma informacji o tym, ze dyrektor jest na
urlopie oraz kto jq zastgpuje.



Wicestarosta przedstawii pismo nauczyciela ZSA w Mihsku Mazowieckim p,
w sprawie odpowiedzi na informacjq ktorq przedstawita p, dyr

Danuta Miraszewska na poprzednich posiedzeniach Zarzqdu Powiatu dotyczqcych jej
osQby tj, w wyniku nieobecnosci nauczyciela przez 70 dni uczniowie musieli ubzye die
w ferie P. poprosita o odczytanie jej pisma na posiedzeniu Zarzqd Powiatu
w swoim piSmie napisala, 2e chcialaby sprostowac nieprawdziwe informacje
przeKazane na jej temat przez dyrektora ZSA w Mirisku Mazowieckim, panr
napisala Z"_l dyrektor mowita o opuszczonych przez niq 70 dniach podczas gdy
chodzito o 70 godzin lekcyjnych w klasach maturalnych, dodata, Ze te 70 goOlin
dotyczy lqcznie dwoch klas maturalnych idotyczy calego cyklu ksztatcenia tj, czterech
lat. P' poinformowata, 2e szczegotowy wykazgodzin przekazala P, dyrektor
w marcu br, na jej polecenie. Poinformowaia, ze w cyklu ksztatcenia w odniesieniu do
tegorocznych maturzystow opuscila 41 dni a nie 70, Pani napisala, ze opinia
przedstawiona na 'jej temat jako osoby nieodpowiedzialnej jest krzywdzqca, 

'gdyZ

zdawalnoSc jej uczniow na maturze wynosi do tej pory 1OO%.

P Pachnik zadal pytanie Naczelnikowi Wydzialu O6wiaty i Promocji, kto zastqpuje p
dyrektor ZSA gdyz jej zastqpca jest rowniez nauczycielem iw zwiqzku ztym moze byc
na urlopie?
Naczelnik Wydziaiu Oswiaty i Promocji powiedziala, 2e w szkole sq przez aary czas
pracownicy administracji i jezeli jest taka potrzeba kontaktujq sig z dyrektorem bqdz
jego zastqpcq,
P, Pachnik powiedzia{, ze nalezaloby uregulowac powyzszg kwestiq, aby staio siq
dobrym obyczajem, ze dyrektor informuje Starostq o tym ze jest na urlopie i kto go
zastQpuJe
Starosta powiedzial, 2e laka praktyka jest stosowana, jednak w tym przypadku nie ma
takiej informacji,
P. Pachnik zadal pytanie Naczelnikowi Wydziatu Oswiaty iPromocji o regulamin rady
pedagogicznej, czy sq dopuszczalne posiedzenia wyjazdowe? Zadal pytanie ;
swiadczenie pracy poza miejscem pracy? P, Pachnik powiedzial,2e wyjazd io koszty
i zapylal z lakich Srodkow zostaio to zaplacone? JeSli zostato zapiacone 2 Zf SS Io czy
Regulamin ZFSS dopuszcza takq mozliwosc oraz kto i na jakiej podstawie dostal
dofinansowanie do takiego wyjazdu?
Starosta zobowiqzat Naczelnika Wydziatu Oswiaty i Promocji o przedstawienie
informacji w powyzszym zakresie na kolejnym posiedzeniu Zarzqdu Powiatu,

Wicestarosta odczytat projekt uchwaly w sprawie odwolania ze stanowiska
Dyrektora Zespotu Szkot Agrotechnicznych w Mihsku Mazowieckim; przeprowadzono
glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziat siQ
jed nogtoS n ie

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 342116 w sprawie odwolania ze
stanowiska Dyrektora Zespolu Szk6t Agrotechnicznych w Mirisku Mazowieckim,

Starosta podtrzymal swoje upowaznienie dla Wicestarosty do dokonywania
wszystkich czynnosci zwiqzanych z odwolaniem P, Danuty Miraszewskiej z funkcji
dyrektora ZSA w Minsku Maz,



Ad, 5
Wicestarosta przedstawil projekt uchwaly w sprawie powierzenia pelnienia

obowiqzkow dyrektora Zespotu Szkot Agrotechnicznych w Minsku Mazowieckim,
Obowiqzki powierzono P. lwonie Kowalczuk - Bekieszy bqdqcej zastgpcq dyrektora
ZSA w Mirisku Maz. Nastqpnie odczytal projekt uchwaiy w sprawie powierzenia
petnienia obowiqzkow dyrektora Zespolu Szkol Agrotechnicznych w Minsku
Mazowieckim; przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat sig jednoglosnie.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 343/16 w sprawie powierzenia pelnienia
obowiqzk6w Dyrektora Zespolu Szk6l Agrotechnicznych w Mirisku
Mazowieckim,

Ad. 6

Wicestarosta poinformowal, 2e. w dniu '1 lipca br, odbyto siq spotka nie z
dyrektorami szkol w sprawie przeprowadzenia naboru, Procedura obejmowala
szesnascie etapow, pienvsze kroki dotyczyl proby utworzenia jak najwigkszej ilosci
klas technicznych oraz wyrownanie liczby uczniow w klasach, W ZS NR 1 klasy
technikum siq nie utworzyty, ale w szkole zawodowej jest ten sam kierunek, W ZSZ
Nr 2 nie utworzyla siq klasy informatyczne podwojna tylko pojedyncza, W zwiqzku z
tym w ZS Nr 1 bgdq dwie klasy informatyczna i w ZSZ Nr 2 dwa razy informatyka ale
z klasq wielozawodowq, Zmieniona zostala liczba uczniow w klasach
wielozawodowych z7 na 14, pozwolito to na utworzenie w ZS Nr 1 dwoch klas ktore
praktyki bgdq mialy w CKZiU. W GiLO nie utworzono klasy multijgzykowej, powstaly
dwie klasy przyrodnicze i jedna klasa politechniczna.
Wicestarosta powiedzial,2e w calym naborze zmiany w liceach nie mialy wptywu na
zamiany w technikach. Bardzo wielu chgtnych jest do ZS Nr 1 do klasy informatycznej
do technikum. Klasa informatyczna jest bardzo dobrze odbierana.
Wicestarosta powiedzial, 2e zoslaly utworzone 44 oddziaiy, 2 klasy wielozawodowe
w ZSZ Nr 2 i dwie klasy w ZS Nr 1. Proces rekrutacji trwa do '15 lipca br,

P. Pachnik zadal pytanie czy sqjakie6 plany wobec gimnazjum znajdujqcego
stg w GILO w Minsku Mazowieckim w stosunku do nauczycieli tam pracujqcych w
zwiqzku z reformq szkolnictwa, Wicestarosta powiedzial, ze rczmawial z Paniq
dyrektor Papinskq i wazne jest zeby zafunkcjonowato w GiLo 7 oddzial.
Starosta powiedzial, ze musi by6 doktadna analiza i symulacja sytuacji po zmianach.

Ad.7
Skarbnik Powiatu, odczytala projekt uchwaly w sprawie udzielenia

upowaznienia zastgpcy dyrektora Zespolu Szkot Agrotechnicznych w Mihsku
Mazowieckim.
Nastgpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaiy Zarzqd
Powiatu opowiedzial siq jednogtosnie,

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 344116 w sprawie udzielenia
upowa2nienia zastgpcy dyrektora ZespoNu Szkol Agrotechnicznych
w Minsku Mazowieckim.

Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbqdzie sig B lipca 2016 r. o godz. B.OO,



Ad.8
Protokoty posiedzenia w dniu 20 czerwca i 27 czerwca 2016 r. zostaty przyjgte

jednogtoSnie.

Ad. 9
Zamkn igcie posiedzen ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyhski

Wicesta rost a - Krzy sztof Ploch ocki

Czlonkowie Zarzqdu: t-ukasz Bogucki

Piotr Wieczorek

Marek Pachnik


